
KS Dušana Kvedra-Tomaža
Naša KS se je oblikovala leta

1980, ko smo se krajani na refe-
rendumu tzrekli za preoblikova-
nje KS Nove Jarše, da bi tako
dela v KS približali čimvečjemu
številu krajanov.

Dolgoletnr problem naše KS
oziroma celotnega naselja Nove
Jarše je osnovna preskrba prebi-
valcev. Z gradnjo r.ove trgovine
Emona, ki naj bi bila končana ie
letos, bo ta problem končno
rešen.

V sedanji srednjeročni plan je
bila vključena tudi gTadnja banke
in PTT, vendar to prelagamo v
naslednje obdobje. Delno rešitev
sicer pomeni postavitev kontej-
nerja s tisoč telefonskimi prik-
Ijučki v letu 1983, vendar je ure-
ditev pošte zaradi oddaljenosti
drugih za krajane nujno potreb-
na.

Pereč problem so tudi prostori
KS in vsi si moramo prizadevati
za to, da v okviru danih možnosti
KS čimprej dobi primeme pro-
store.

V tem srednjeročnem obdobju
bo sicer iz sredstev III. samopri-
spevka zgrajen prizidek k VVZ,
vendar še vedno ne bo v celoti
rešil problem varstva otrok, saj tu
biva izredno veliko mladih dru-
žin. Iz sredstev III. samopri-
spevka bo zgrajen tudi prizidek k
osnovni šoli. Tako bodo dane
možnosti za uvajanje celodnevne
šole, kar je tudi eden osnovnih
problemov KS.

Pereča je problematika komu-
nalne ureditve v KS. Prav tako še
vedno ni rešeno financiranje KS,
čeprav se že bližamo koncu leta.

Seveda so še druge potrebe in
problemi, katerih rešitev bi
izboljšala življenjske razmere v
naši KS, a našteti so lc nekateri
osnovni problemi naše KS.

Lidqa Šmlt, predsednica temeljne
delegacije v KS Dušana Kve-
dra-Tomaža za zbor KS naše ob-
ciuske skup&ine, rojena 1. 1946,
po poklicu komercialistka, sta-
nuje v kvedrovi 11.

Sodelovanje med temeljno de-
legacijo in samoupravnimi organi
KS ter DPO v KS je v načelu za-
gotovljeno s tem, da delegati so-
delujejo pri delu sveta KS in dru-
gih samoupravnih organov KS ter
pri delu DPO, ki so jih evidenti-
rale. Usmeritve za svoje delo
dobi delegacija-tudi na zborih de-
lovnih ljudi in občanov. vsak de-
legat pa v vsakodnevnih stikih s
krajani neposredno ugotavlja po-
trebe in probleme svoje okolice.

Ugotavljamo pa, da se delega-
cija še vedno preveč omejuje na
obravnavo gradiva za posamezne
seje občinske skupščine in pre-
malo pozornosti namenja kon-
kretnim probtemom v KS. A za to
bi želeli tudi več pobud in kon-
kretnih predlogov od samou-
pravnih organov KS, DPO v KS
in krajanov. Le tako lahko v
praksi kar najbolj uresničimo si-
stem medsebojnih odnosov.
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